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Giverbrev august 2022 

 

Hva skjer på Oasis of Hope-skolen? Hvor langt har dere kommet med byggingen? 
Hvordan går det med elevene? Disse spørsmålene og mange flere har vi den siste 
tiden fått fra flere av giverne våre. Det er derfor på tide med en ny statusrapport. 

Som dere vet, har skolen vært stengt i flere måneder nå. Myndighetene pålegger 
oss stadig mer som må på plass før vi kan åpne. Og med økende pris på både 
byggematerialer og drivstoff, blir det ikke billigere å vente med å få 
skolen ferdig. Det ser imidlertid ut til at myndighetene nå vil at 
skolen skal ferdigstilles helt før de vil gi klarsignal til åpning. Dette 
betyr at vi fortsatt trenger ca. 200.000,- norske kroner for å få 
skolen innflytningsklar. Dette er en del penger, men dette skal vi 
klare! Når vi ser hvor mye vi har utrettet siden vi startet i 2013, skal 
vi klare dette også.  

Selv om myndighetene gjør livet krevende for oss om dagen, kan vi 
likevel forsikre dere om at styret i Kenya gjør alt de kan for at 
skolen skal starte opp igjen så raskt som mulig. De sitter i 
forhandlingsmøter og følger opp arbeidet på en svært god måte.  

Styret i Kenya er også opptatt av at vi ikke skal gå snarveier i 
skoledriften. Her skal vi følge alt av regler og forskrifter til punkt og 
prikke, og dette mener vi er en klok måte å tenke på.  

Det vi også kan forsikre dere om, er at de barna som har det 
vanskeligst, og som trenger ekstra mat og omsorg, får dette. 
Mange mennesker rundt i verden opplever nå økte matvarepriser i 
disse dager, og Kenya er ikke noe unntak. Prisene er doblet på 
mange basisvarer, og for dem som i utgangspunktet lever fra hånd 
til munn, er dette dramatisk.  

De eldste elevene får lov til å gå på skoler i nærheten, slik at de kan 
få kontinuitet i skolegangen sin. Lærerne gjør også en god jobb 
med å følge dem opp på de skolene de er.  

Vi har endelig fått klarsignal til å opprette innsamlingsaksjoner på 
den nye Facebooksiden vår, noe som gir oss muligheter til ekstra 
inntekter. Dette var en lang og krevende prosess, men betyr nå at 
du kan gi bidrag på facebook når vi setter i gang aksjoner eller at du 
selv kan sette i gang en innsamlingsaksjon til inntekt for OoH. 
Håper noen vil benytte seg av dette.  

I november drar to fra styret til Mbita for å besøke skolen. Dette 
blir både spennende og fint. Mye har skjedd på de to og et halvt 
årene som har gått siden vi var der sist. Vi håper inderlig på at 
skolen vil være åpen da. 

 

 
Vårt første skolebygg. 
 

 
Neste trinn. 
 

 
Den midlertidige skolen på egen tomt. 
 

 
Kjøkken og rektorbolig. 
 

 
Vår nye skole nærmer seg ferdig. 
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Solceller gir lys på kveldstid. 

 
Undervisning i midlertidige lokaler. 

 
Morgensamling i skolegården. 

 
Dyp konsentrasjon. 

 
Åttende trinn. 

 
Velkjent matkø slik vi ønsker å se igjen. 

 
 
Nok en gang vil vi få takke dere gode givere og støttespillere. Uten dere, ingen 
skole. Uten skole, ingen utdanning og uten utdanning, ingen fremtid. Takk!! 


